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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-10-18 
  
Tid: 18:00 
  
Plats: Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist 
Joel Edving 
Tommy Jonsson 
Peter Ekström 
Lennart Ekström 
Björn Brattberg 
Christer A 
Knut Lövstaf 
 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes  

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2017-08-28 godkändes 
och lades till handlingarna. 

  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi 
Kassören har skickat ut aktuella dokument 
Vilka vi gick igenom under mötet. 
El förbrukningen har ökat jämfört både mot budget och föregående år. 
Ska mäta förbrukningen för att försöka hitta vad det är som drar ström. 
 
Beslut Faktura på målmaterial från SIUS 
Där en förening har beställt material till Hugelsta och sedan vägrat betala fakturan 
och hänvisat leverantören att istället fakturera Samskyttet. 
Knut betalar denna faktura och styrelsen beslutade att fasta målmaterial som inte 
kan plockas bort eller härröras till en enskild förening ska fortsättningsvis betalas av 
samskyttet och läggas på arrendet för de enskilda föreningarna verksamma på 
Hugelsta som använder de banorna med fast målmaterial. 
 
Arkiv till kassör och sekreterare 
Punkten kvarstår och ska hanteras under året 

  

Protokoll 
Eskilstuna Samskytte 2017-12-12 1 (4) 
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5 BESLUT OCH PROJEKT 

Bokningskalender 
Alla bokningar skall hanteras av sekreteraren i samskyttet via en google kalender 
när det gäller Munktell och pdf fil när det gäller Hugelsta. 
Får någon annan en bokning kan denne kontrollera hur det är ledigt. 
Allt för att få transparens i alla uthyrning.  
 
Peter Ekström kontaktar Marie Enkvist för att få tillgång till nyckel till 300 meters 
banan där det just nu sitter skjutprogram för 2016 uppe. 
Istället ska där sitta en hänvisning till vår hemsida på laget.se där bokningskalendern 
finns 
 
Uthyrning av Hugelsta och Munktellarenan 
Styrelsen beslutade att se över hur uthyrningar skall hanteras och eventuellt 
faktureras på den hyrande parten. Så att det kommer bli en kostnad för all uthyrning 
som sker på helger. 
 
Planering av förhandling av nya avtal med kommunen 
Arbetet pågår där kommunen har sagt upp det befintliga avtalet 
 
Skjutbaneinstruktioner 2018 
Avvaktar beslut om skjuttider, skillnaden mot tidigare är att Fredric i styrelsen är 
ansvarig för allt skjutbanor.  
 
Nya skjuttider och avstämning med kultur och fritid samt miljöförvaltning och 
polis. 
Styrelsen jobbar med frågan och stöter på kommunen i frågan. Den kommer att 
behövas skickas till och hanteraas av länsstyrelsen.  
 
Planering av nya projekt 
Finns planer på att förnya och förbättra en del av de befintliga vallarna. 
Eftersom Skanska har fyllnadsmassor som de behöver bli av med där de kommer att 
betala en viss procent av det de sparar på att lägga massorna hos oss istället för att 
lägga det på någon annan plats. 
Samskyttet måste säkerställa att alla arbeten kommuniceras ut på korrekt sätt och 
att arbetena hanteras på ett sådant sätt så att man arbetar med endast 1 vall i taget 
påverkad av förbättrings- och förändringsarbete. 
 
Munktellarenan Peter/Lennart lägesrapport 
Frågetecken kring en del uthyrningar i Munktell där det Eskilstuna Skf har bokning 
tillsammans med Skyttesport Förbundet och militären, vilket Samskyttet kommer att 
fakturera. 
 
Styrelsen diskuterade igenom det förslag som kom från Munktellarenan gruppen och 
återremitterade det till gruppen med ett förslag om att 2/3 delar ska tillfalla 
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Samskyttet och 1/3 tillfaller den klubb som öppnar och ställer i ordning 
Munktellarenan. 
 
Husmöte i Munktell  
Har varit ett husrådsmöte och alla föreningar var representerade på det mötet. 
 
Projektgrupp för bana H - lägesrapport 
Arbetet fortskrider och ska färdigställas så fort att det nya avtalet med Skanska är 
påskrivet. 
 
Projekt för bana K – uppdrag och lägesrapport 
Smedjan kommer att bygga ett plank på ovansidan av den så att bågskyttarna inte 
får grus på sig när de skjuter. 
 
 

6 ÖVRIGT 

Dokumentation av antal lossade skott. 
Finns redovisat till de olika förbunden. 
 
Bokningsmöte  
I början av december för att gå igenom bokningar också men också för att diskutera 
det förslag som lyftes upp tidigare mötet. 
 
Målbodar och allmän ordning 
Ärla ställde frågan om var de kan placera sin målbod.  
Styrelsen hänvisar tillbaka Ärla som får återkomma med ett förslag på var de vill ha 
den. 
 
Larm 
Väntar på offert från larmoperatör, för att eventuellt byta ut centralen vid båda 
skjutområdena alternativt endast 1 plats 
Var problem med falsklarm/fellarm en dag där Vattenfall hade ett planerat 
strömavbrott så att vi fick ett antal fel larm för att strömmen gick 
 
 

  

7 NÄSTA MÖTE 

16 november klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen. 
 
 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Joel Edving   Fredrik Lindblad 
 
 
Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


